
Zpráva středočeského krajského výboru Klubu Bechtěreviků 
za období od posledního krajského shromáždění.

   

Vážení,

Dovolte, abych Vás co nejsrdečněji přivítala na dnešním krajském shromáždění.
Krajský výbor se od posledního shromáždění scházel dle plánu schůzek, které jsme

před rokem, zde schválili. Je pravdou, že účast byla silně proměnlivá, hojnější účast byla na
předvánočním posezení v prosinci 2014.

I nadále doporučuji ponechat třetí čtvrtky v měsíci pro naše schůzky. Výjimkou jsou
navrhované termíny v září – již druhý čtvrtek 10., v říjnu naopak 4. čtvrtek 22. (v říjnu je
čtvrtků pět) a ještě v prosinci, kde navrhuji opět již druhý čtvrtek 10. Myslím, že 17. prosince
by již bylo na předvánoční posezení dlouho, ale k tomu se vyjádřete.

Návrh plánu máte písemně před sebou, je to námět do diskuse, jak jsem již říkala.

Na každé schůzce uvítáme kteréhokoli člena klubu, přijít mohou i Ti, kteří nespadají
do středočeského kraje.

Jako předběžný termín dalšího krajského shromáždění navrhujeme 6. únor 2016, to se
ještě může upravit. 

O prázdninách se nás sice schází velice málo, ale kdyby někdo z našich členů něco
potřeboval,  navrhuji  tam  nějaký  prázdninový  termín  ponechat.  Opět  se  k tomu  můžete
vyjádřit.

Co se týká činnosti naší organizace za uplynulý rok, lze opět konstatovat, že skupina
našich členů,  která  má spádově blízko do Kolína,  se  i  v tomto  roce  scházela   jedenkráte
v měsíci na cvičení v bazénu a další rehabilitaci v areálu Oblastní nemocnice Kolín. 

V dalších částech kraje se členové věnují většinou plavání či různým rehabilitacím.
Jde o samostatné akce. 

Řada našich členů se zúčastnila celostátních rekondic:
Jarních turnusů se zúčastnilo 22 a podzimních 21 našich členů. Celkem tedy 43 účastníků, což
je dost značný nárůst proti roku 2013. 
Z celkového počtu se 3 členové se zúčastnilo 3 turnusů, 7 členů dvou turnusů.

8.  ročník  celostátního  turnaje  v bowlingu  „O  putovní  pohár  předsedy  Výkonného
výboru“ se uskutečnil opět v prosinci, v Pardubicích. Většinou účastníků byl hodnocen velice
kladně, neboť nejde jen o sportovní zápolení, ale i o setkávání se s dalšími bechtěreviky z celé
republiky.

Naše družstvo obsadilo letos opět druhé místo, bylo úspěšnější než rok před tím, ale
opět jsme nedosáhli na metu nejvyšší. 

Mezi jednotlivci byl Milan Brabec druhý a Vašek Svoboda třetí. Děkuji jim i dalším
dvěma členům družstva za dobou reprezentaci.

V roce 2015 je tento turnaj připravován na sobotu 12. prosince opět do Pardubic.

Naši  hráči,  díky  iniciativě  Milana  Brabce,  pravidelně  navštěvují  kutnohorskou
bowlingovou halu, kde probíhala celý rok středočeská bechtěrevická liga. Výsledky jsou vždy
aktualizovány  na  našich  středočeských  webových  stránkách.  Milan  Vám zde  určitě  podá
podrobnější informaci. Tato liga pokračuje i v roce letošním, v lednu již proběhlo první kolo.



V Kutné  Hoře jsme na konci  března  připravili  i  celostátní  turnaj.  Turnaj  se  velice
zdařil, Účast 32 hráčů na 8 drahách, byla 100 procentní. Poděkování patří zejména Milanu
Brabcovi za organizaci a dále panu Fabiánovi, který nám přispěl sponzorsky na tuto akci.

V letošním roce  připravujeme 2.  ročník tohoto  turnaje,  a  to  na  sobotu 4.  4.  2015.
Přijeďte se podívat, je tam i slušná restaurace – pitzeria, kde můžeme i pobesedovat.

Někteří naši členové se zúčastňují bowlingových turnajů v Ústí nad Labem, měli jsme
opět  i  účastníky  na  turnaji  ve  stolním tenise,  který  se  na  podzim pravidelně  uskutečňuje
v Děčíně.

V roce  2014 se nepodařil  naplánovat  žádný společný výlet,  jako tomu bylo  v roce
předešlém.

Mádlovi  se  zúčastnili  pochodu  podél  Sázavy,  který  pořádali  bechtěrevici  z kraje
Vysočina. 

Co se týká členské základny naší krajské organizace. 
K 1.1.2014 jsme měli celkem 168 členů, k 31.12.2014 to bylo 165 členů. 

Bylo přijato 11 nových členů, vyřazeno bylo celkem 14 středočechů. 1 člen zemřel,
ostatní byli vyřazeni, protože dlouhodobě nekomunikovali.

Členské příspěvky uhradilo celkem 133 členů ze 165.

Pro vaši informovanost k dnešnímu dni má uhrazen členský příspěvek na rok
2015  asi        našich členů. 

Ještě  několik  slov  k volbě  delegátů  na  celostátní  Shromáždění  delegátů,  které  se
uskuteční v sobotu 18. dubna tohoto roku.

Při stanoveném klíči 1:50 jsme povinni zvolit celkem 4 delegáty. Předseda Výkonného
výboru a já jako členka Výkonného výboru jsme delegáty z tohoto titulu.

Navrhujeme, abychom zvolili tyto delegáty:
Milana Brabce, Míru Mádla, Vendu Svobodu a Jaromíra Fajkuse.

Za náhradníky potom Albína Kulhánka, Václava Luťhu a Pepu Neuberga 

Děkuji Vám za pozornost.


